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Uw br ie f van 2 1 me i 2 0 1 3 be t re f f ende Belg ische p lannen 

wegbep r i j z i ng 

Ons kenmerk 

IENM/BSK-2013/133803 

Geachte heren Bovens , v a n Heug ten en van Beve ren . 

I n me i hee f t u de Min is te r van I n f r a s t r u c t u u r en Mi l ieu een br ie f g e s t u u r d ove r uw 

zo rgen t e n aanz ien van de Belg ische p lannen v o o r w e g b e p r i j z i n g in 2 0 1 6 . U gee f t 

aan da t snel du ide l i j khe id gewens t is ove r o m v a n g en i m p a c t van he t w e g e n v i g n e t 

v o o r personenvervoer . Verder w i j s t u op de gevo lgen d ie de p lannen hebben v o o r 

de g rens reg io ' s , zowe l voo r de i nwoners d ie f r e q u e n t de g rens ove r g a a n , als o o k 

v o o r he t v r a c h t v e r k e e r da t m o g e l i j k u i t w i j k t naar Nede r l and . U bep le i t daa rb i j de 

noodzaak de p lannen in Bene lux -ve rband te besp reken . 

I k d a n k u v o o r de g e n o m e n m o e i t e o m uw s t a n d p u n t bi j he t Min is ter ie van 

I n f r a s t r u c t u u r en Mi l ieu kenbaar t e m a k e n . 

Op 14 j u n i 2 0 1 3 is b i j een ve rgade r i ng van de w e r k g r o e p Bepr i j zen van de 

Bene lux Unie gewees t . Hier z i jn de Neder landse zo rgen kenbaa r g e m a a k t , zoals 

deze in uw br ief , in de desbe t re f f ende K a m e r v r a g e n en in de b e a n t w o o r d i n g 

daa rvan op 15 me i 2 0 1 3 (zie b i j l age) z i jn u i teengeze t . 

DE MINISTER VAN INFRASTRUCTUUR EN MIL IEU, 

n a m e n s deze , 

DE DIRECTEUR WEGEN EN VERKEERSVEILIGHEID, 

Mevr . d rs . M.C.A. B lom 
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Kamervragen v o o r g e n o m e n wegenv igne t in België 

Geachte voorz i t te r , 

Hierbi j bied ik u de a n t w o o r d e n aan op de Kamervragen van de leden Mad lene r en De 
Krom over een v o o r g e n o m e n wegenv igne t in België. V a n w e g e de inhoudel i j ke 
samenhang heb ik de b e a n t w o o r d i n g gecombineerd . De a n t w o o r d e n op de 
Kamervragen van het lid Mad lener bied ik aan mede namens de ministers van 
Buitenlandse Zaken en Economische Zaken. 

Vragen van het lid De Krom: 

1 . Heef t u kenn isgenomen van de ber ichten over een akkoord tussen de 
Belgische deelstaten dat waarschi jn l i jk zal leiden t o t de invoer ing van een 
verp l ich t wegenv igne t in België? 

Ja. 

2 . W o r d e n de kosten van d i t v igne t voor de Belgen vergoed v ia de 
wegenbe las t ing en ge ld t d i t niet voor inwoners van de Europese Unie me t een 
andere nat ional i te i t? 

De precieze invu l l ing van de Belgische maatregelen is mi j n o g niet bekend . 
V o o r zover we l bekend is, heef t België het voo rnemen o m de compensat ie 
voor de houders van een Belgisch kenteken via de verkeersbelast ingen ui t te 
w e r k e n . O m d a t inwoners van andere l idstaten van de Europese Unie geen 
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verkeersbelast ingen in België beta len, staan zij in dat geval bu i ten de 
v o o r g e n o m e n compensat ie . 

3. Hande l t België h iermee niet in str i jd met het b innen de EU ge ldende vri je 
verkeer van personen en goederen? 

Lidstaten zi jn in beginsel vri j o m een v igne t of een ander systeem van beta l ing 
voo r het gebru ik van de w e g in te voeren , zo lang de u i twe rk i ng van een 
dergel i jk v igne t of systeem maar vo ldoe t aan de eisen die het EU-recht 
daaraan stelt . Het gaat daarbi j , b i j voorbee ld , o m de eis da t geen d i rect o f 
indi rect onderscheid naar nat ional i te i t w o r d t gemaak t , en da t de gevraagde 
prijs p ropor t ionee l is aan het gebru ik van de w e g . Voo r he f f i ngen voo r het 
v rachtvervoer bestaat er de Eurov ignetr icht l i jn . Deze r icht l i jn sluit n iet uit da t 
l idstaten ook andere he f f ingen op verkeer kunnen han te ren , zoals b i jvoorbeeld 
op personenauto 's . O o k h iervoor ge ld t echter da t moe t w o r d e n vo ldaan aan 
de a lgemene Europese beginselen. 
O f de v o o r g e n o m e n Belgische maatregel aan de Europese eisen vo ldoe t , hang t 
af van de precieze f o rmu le r i ng van de voo rgenomen maat rege l . Een 
studiesyndicaat zal in opdrach t van de drie gewesten onderzoek verr ichten 
naar deze f o rmu le r i ng . Een beoorde l ing van het voorste l is derhalve op d i t 
m o m e n t n o g niet te geven . Gelet op het bovenstaande heb ik mi jn Belgische 
col lega's o m in fo rmat ie gevraagd over de moda l i te i ten die zij voo r het v igne t 
voor ogen hebben . Verder heb ik gevraagd naar eventue le resul taten van 
over leg me t de Europese Commissie over d i t onde rwe rp . In d i t l icht is het 
voorbar ig o m nu al te praten over stappen bij de Europese rechter o m de 
v o o r g e n o m e n Belgische maatregel ongedaan te maken . 

4 . We lke stappen zul t u ondernemen om de invoer ing van een dergel i jk 
d iscr iminato i r v igne t tegen te gaan , zowel in het bi laterale con tac t me t België 
als in EU-verband? 

Gelet op he t bovenstaande heb ik de vier col lega-ministers van Verkeer in 
België (van het Waalse, Brusselse en Vlaamse gewest en van de federale 
overhe id) op 15 januar i 2007 per brief gevraagd o m ophe lde r ing , en om 
in fo rmat ie over de invu l l ing die zij voor het v igne t voor ogen hebben en de 
resultaten van hun over leg met de Europese Commissie op d i t pun t . Ik heb de 
Belgische col lega's daarnaast verzocht o m over leg op kor te te rm i jn . 

5. Deelt u de men ing dat er b innen de EU een ongewens te lappendeken onts taa t 
van u i teen lopende regel ingen die het vri je verkeer van personen en goederen 
be lemmeren? Zo ja , w a t bent u voornemens hier tegen te onde rnemen? 

Er is nu al een verscheidenheid aan to l in de l idstaten. O p zichzelf hoe f t d i t 
geen be lemmer ing van het vri je verkeer van personen en goederen te v o r m e n , 
mits de l idstaten het t o l - o f v ignetsysteem zo inr ichten dat he t geen 
benadel ing van onderdanen van andere l idstaten i nhoud t . Tevens gelden in 
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Europa regels voor de in teroperabi l i te i t van to lsys temen. Daaraan zou ook een 
elektronisch wegenv igne t in België moe ten vo l doen . 

6. Betekent de invoer ing van een verkeersv ignet doo r België da t de relat ief 
geïsoleerde posit ie van Zeeuws-Vlaanderen w o r d t versterkt? 

Ik begreep ui t de ber ich tgev ing da t onze zu iderburen voo rnemens zijn nog te 
ki jken naar de grensef fecten voor b i jvoorbeeld Zeeuws V laanderen en Baarle 
Nassau. Ik w a c h t het gesprek met mi jn Belgische col lega's en de def in i t ieve 
Belgische voornemens af alvorens de posit ie van Zeeuws-V laanderen en de 
grensregio 's in Noord -Braban t en L imburg kan w o r d e n beoordee ld . Het 
minister ie van Verkeer en Waters taa t zal daar zeer alert op b l i jven. 

7. Zou die invoer ing nog een extra st imulans vo rmen o m Zeeuws-V laanderen 
beter te onts lu i ten doo r midde l van de snelle b o u w van een tunne l bij Sluiskil 
en door een snelle t rans format ie van de route Goes-Zelzate in een vierbaans 
au tosne lweg? 

V e n W en de provinc ie streven naar verbe ter ing van de noo rd -zu id ve rb ind ing 
in Zeeuws Vlaanderen v ia: 

» De Westersche lde tunne l ; 
» De kanaalkru is ing Sluiskil; 
» De w e g aan de oostzi jde van het kanaal Gent -Te rneuzen . 

De prov inc ie zal de w e g aan de oostzi jde van het kanaal ve rb reden . V e n W 
draagt hieraan f inancieel bi j . 
Recenteli jk heb ik met de provincie een in ten t ie -overeenkomst afgesloten over 
de f inanc ie r ing van een tunne l te Sluiskil. O m de f inanc ier ing s lu i tend te 
kr i jgen zal n o g zekerheid moeten wo rden verkregen over me t name de raming 
van de kos ten, het BTW-reg ime en het ove r rendemen t van de 
Westersche lde tunne l . 

Vragen van het lid Madlener: 

1 . Heef t u kennis genomen van het ber icht da t België daadwerke l i j k een 
w e g e n v i g n e t w i l gaan invoeren voor au tomobi l i s ten die van de Belgische 
wegen gebru ik maken , terwi j l d i t alleen voor de Belgische au tomob i l i s t w o r d t 
gecompenseerd? 

Ja. 

2. Is er a lsnog over leg gevoerd op reger ingsniveau be t re f fende deze voor 
Neder landse burgers en bedr i jven vergaande en belastende maatregel? 

Nee, maar zoals aangegeven in het a n t w o o r d op v raag 4 van het lid De Krom 
heb ik op 15 januar i 2 0 0 7 per brief aan de 4 col lega-minis ters van Verkeer in 
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België o m over leg op kor te termi jn gevraagd over hun v o o r n e m e n o m per 1 
januar i 2 0 0 8 een v igne t voor gebru ik van de Belgische w e g e n in te voeren . 

3. Is d i t Belgische voo rnemen in stri jd met Europese regelgev ing? Zo ja , 
o v e r w e e g t u de Europese rechter in te schakelen o m deze maat rege l ongedaan 
te maken? 

Zie mi jn a n t w o o r d op v raag 3 van het lid De K rom. 

4 . Bent u bereid op kor te te rmi jn in over leg te t reden met de Belgische reger ing 
o m ervoor te zorgen da t Nederlandse burgers en bedr i jven gevr i jwaard bl i jven 
van de mogel i jke invoer ing van een Belgisch wegenv igne t? 

Zoals aangegeven zal ik op kor te termi jn me t mi jn Belgische col lega's in 
over leg t reden . 

Hoogach tend , 

DE MINISTER V A N VERKEER EN WATERSTAAT, 

Karla Peijs 
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Nr. 419 V E R S L A G VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 
Vastgesteld 16 mei 2013 

Binnen de vaste commiss ie voor Infrastructuur en Mi l ieu hebben enkele 
fract ies de behoefte o m enkele vragen en opmerk ingen voo r te leggen 
over het onderdeel «Belgisch Wegenv ignet» zoals o p g e n o m e n in het 
vers lag van een schri f tel i jk over leg over de Transpor t raad van 11 maart 
2013 (Kamerstuk 21 501-33, nr. 410). 

De vragen en opmerk ingen zijn op 3 apri l 2013 aan de Min is ter en 
Staatssecretaris van Infrastructuur en Mi l ieu voorge legd . Bij brief van 
15 mei 2013 heeft de Min is ter deze bean twoord . 

De voorz i t ter van de commiss ie , 
Paulus Jansen 

De adjunct-gr i f f ier van de commiss ie , 
Blacquière 
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I Vragen en opmerkingen vanuit de fracties 

Vragen en opmerkingen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie hebben kenn isgenomen van het Belgische 
voo rnemen om een wegenv igne t in te voeren . De leden van voo rnoemde 
fract ie hebben hierover enkele v ragen. 

De leden van de VVD-fractie horen graag wa t het oordeel van de Min is ter 
is omt ren t het Belgische v o o r n e m e n . 

Kan de Minister aan de leden van de VVD-fract ie tevens aangeven w a t de 
hu id ige stand van zaken is met betrekking to t het Belgische wegenv ignet? 

De leden van de VVD-fractie begr i jpen dat de Minister op 27 februar i 2013 
nog met haar Vlaamse col lega heeft gesproken over het Belgische 
voo rnemen . Wat was de inzet van de Min is ter bi j d i t gesprek en wat was 
de u i tkomst , zo vragen deze leden. 

De leden van de VVD-fractie constateren dat experts van de Europese 
Commiss ie het voo rnemen tot het invoeren van een wegenv igne t eerder 
verw ie rpen wegens mogel i jke d iscr iminat ie tussen Belgen en bu i ten
landers. Ziet de Minister het als een reële moge l i j khe id dat door de 
Europese Commiss ie het Belgische wegenv igne t w o r d t verboden en ziet 
de Min is ter mogel i jkheden o m het v o o r n e m e n in Europees verband aan 
de orde te stel len, zo vragen de leden van de VVD-fract ie. 

De leden van de VVD-fractie vragen de Min is ter of de concrete pri js van 
het v ignet voor zowel v rachtvoer tu igen boven de 3,5 ton als voor 
part icul iere voer tu igen al bekend is. Zo niet, zo vragen deze leden, 
wanneer verwacht de Min is ter deze in format ie we l voorhanden te 
hebben? 

De leden van de VVD-fractie constateren dat het Belgische wegenv igne t 
een lastenverzwaring voor de Neder landse t ranspor tsector met zich 
meebrengt , terwi j l deze sector het al zwaar heeft. Kan de Min is ter aan 
voo rnoemde leden aangeven wat haar inzet is o m deze nadel ige gevo lgen 
zo veel als mogel i jk te beperken? 

De leden van de VVD-fractie begr i jpen de ergernis die er in Neder landse 
grensregio 's, in het bi jzonder Zeeland, bestaat over het Belgische 
v o o r n e m e n . Is er speciale aandacht voo r de zorgen van deze regio's, zo 
vragen de leden van de VVD-fractie de Minister. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PvdA-fractie 

De leden van de fractie van de PvdA hebben met zorg kenn isgenomen van 
de voo rgenomen invoer ing van een gener iek wegenv igne t in Vlaanderen 
en Wal lon ië . 

De leden van dè fractie van de PvdA verzoeken de Minister o m - in 
aanvul l ing op het an twoord op hun vragen h ieromtrent in het verslag 
schri f tel i jk over leg over de Transport raad d.d. 11 maart 2013 (Kamerstuk 
21 501-33, nr. 410) nader in te gaan op het contact dat er met de Vlaamse 
overheid is geweest over de invoer ing van het Vlaamse wegenv ignet . 

De leden van de fractie van de PvdA voorz ien negat ieve effecten van de 
maatregel voor de inwoners van de grensregio 's in Noord-Brabant , 
L imburg en Zeeland. Deze leden verzoeken de Min is ter nader in te gaan 
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op de mogel i j khe id o m compenserende maatregelen toe te passen voor 
inwoners van de grensregio 's. 

De leden van de fract ie van de PvdA vragen in het b i jzonder aandacht 
voor de posit ie van Zeeuws-Vlaanderen. Voor de inwoners van Zeeuws-
Vlaanderen is het - als het Belgische Wegenv igne t w o r d t ingevoerd -
namel i jk onmoge l i j k o m zonder betal ing Neder land te bereiken. De fract ie 
verzoekt de Min is ter o m nader in te gaan op de bi jzondere posit ie van 
Zeeuws-Vlaanderen in dezen. 

De leden van de fract ie van de PvdA zijn van men ing dat er ongel i jkheid 
ontstaat (geen level p lay ing f ield) als Neder landse weggebru ikers moeten 
betalen voor het gebruik van het Belgische wegenne t en Belgen zonder 
kosten gebruik kunnen maken van het Neder landse wegenne t en 
verzoeken de Min is ter o m een reactie op di t s tandpunt . 

De leden van de fract ie van de PvdA verzoeken de Min is ter een s tandpunt 
u i t t e spreken over de d iscr iminerende aspecten van het Belgische 
Wegenv ignet voor bui tenlandse au tomob i l i s ten en in te gaan op de 
ui tspraken die experts van de Europese Commiss ie h ierover hebben 
gedaan. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de PVV-fractie 

De leden van de PVV-fractie zijn van men ing dat een Belgisch wegen 
v ignet grote gevo lgen kan hebben voor bewoners van de Neder landse 
grensgebieden en voor de in ternat ionale t ransportsector. De leden van de 
PVV-fractie w i l len daarbi j duidel i jk vooropges te ld hebben dat dit een 
au tonome besl issing is van de Belgische gewesten en dat andere landen 
daarin niet kunnen in terveniëren. 

De leden van de PVV-fractie hebben kenn isgenomen van het fei t dat er 
een gesprek heeft p laatsgevonden tussen de Min is ter en de Vlaamse 
Min is ter van Mobi l i te i t en Openbare Werken. Wat was het s tandpunt van 
de Minister en wa t was de u i tkomst van dit gesprek? 

De leden van de PVV-fractie vragen of de Min is ter bereid is o m de 
Neder landse belangen dusdan ig te behart igen dat bewoners van de 
grensprov inc ies, dag jesmensen en toer is ten, die sporadisch gebruik 
maken van het Belgische wegenne t , niet onnod ig op kosten gejaagd 
w o r d e n . 

De leden van de PVV-fractie vragen de Minister of zij bereid is o m in een 
mogel i jk vo lgend gesprek op te komen voor de belangen van de Neder
landse transportsector. Deze sector verkeert momen tee l in economisch 
zwaar weer en dergel i jke in i t iat ieven doen het herstel geen goed. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de CDA-fractie 

De leden van de CDA-fractie hebben kenn isgenomen van de p lannen van 
de Belgische gewesten voor de invoer ing van een wegenv igne t voor 
personenwagens, zoals onder meer vastge legd in de «Voor lopige 
archi tectuurnota voor het intergewestel i jk wegenv igne t» van december 
2012. 

Nu de invoer ing daarvan het grensverkeer vergaand en nadel ig kan 
beïnvloeden vernemen de leden van de CDA-fract ie graag van de 
Minister : 
- Of de Min is ter zicht heeft op de sne lwegen en N-wegen welke onder 

het regime van het wegenv igne t komen te va l len. 
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- Welke tar ieven komen te gelden voo r het gebruik van deze wegen . 
- Voor zover de Minister niet over deze in format ie beschikt: of de 

Minister t i jd ig voora fgaand aan def in i t ieve bes lu i tvorming door de 
Belgische gewesten, deze in format ie zal opvragen zodanig dat nog 
discussie en onderhande l ing met de gewesten hierover mogel i jk is. 

- Wat de inzet van de Minister zal zijn o m de belangen van het Neder
lands publ iek zoveel mogel i jk te d ienen en met name de belangen van 
het publ iek in de zuidel i jke prov inc ies, die voo r wa t betreft de 
gezondheidszorg, onderwi js , cu l tuur en over ige voorz ien ingen 
vergaand zijn verv lochten met het V laamse gewest . 

- Of de invoer ing van het wegenv igne t op autosne lwegen en een g roo t 
deel van de N-wegen str i jd ig is me t de verp l ich t ingen in het Benelux-
verdrag inzake vr i j personen- en handelsverkeer, tussen Neder land en 
België en tussen Neder land en Luxemburg waarb i j verp l icht gebruik 
moet wo rden gemaakt van Belgische t o lwegen . 

De leden van de CDA-fractie wensen dat de Min is ter de belangen van het 
publ iek bi j de Belgische to lp lannen act ief behar t ig t en dit niet louter in 
handen legt van de Europese Commiss ie , die al leen op jur id ische basis 
toetst . Graag ontvangen deze leden hier een reactie op . 

In het vers lag schri f tel i jk over leg over de Transport raad d.d. 11 maart 2013 
(Kamerstuk 21 501-33, nr. 410) meld t de Min is ter dat zij de realisatie van 
het Belgische v ignet vo lgt , o m te v o o r k o m e n dat Neder landers niet 
onevenred ig en of d iscr iminerend get ro f fen w o r d e n . Op welke wi jze geeft 
de Minister hier invul l ing aan, zo v ragen de leden van de CDA-fract ie. 

Vragen en opmerkingen van de leden van de D66-fractie 

De leden van de D66-fractie hebben naar aanle id ing van het verslag 
schri f tel i jk over leg over de Transport raad d.d. 11 maart 2013 (Kamerstuk 
21 501-33, nr. 410) nog een aantal v ragen over het Belgische voo rnemen 
o m een wegenv igne t in te voeren en een k i lometerhef f ing voor vracht
wagens te in t roduceren. 

De leden van de D66-fractie benadrukken het belang van a fs temming 
tussen landen bij het komen to t een dergel i jk systeem. Voor au tomob i 
l isten en de logist ieke sector is het verve lend en mogel i jk kostbaar als elk 
land een ander systeem van v ignet ten , to l en belast ingen hanteert. De 
leden vragen hierbi j aandacht voor twee specif ieke categor ieën: grens
verkeer van inwoners uit regio's die grenzen aan België, en vakant ie
gangers die alleen op door tocht door België reizen, met daartussen een 
per iode waar in zij niet in België verb l i j ven . Kan de Minister aangeven w a t 
de komst van een elektronisch v ignet voo r personenvervoer voor hen zal 
betekenen? 

Kan de Minister al iets meer zeggen over welke v ignet ten er zullen komen , 
hoeveel deze zullen gaan kosten en voo r welke wegen deze zullen gaan 
ge lden, zo vragen de leden van de D66 fract ie. Zo nee, heeft zij enig idee 
wanneer er hierover meer du ide l i jkhe id komt? 
De leden van de D66-fractie vragen de Min is ter of zij de Kamer b l i jvend 
kan in formeren over de gevolgen die de Belgische plannen hebben voor 
Nederlandse automobi l i s ten en de logist ieke sector, en welke contacten zij 
daarbi j heeft met haar Belgische col lega. 

Voorts vragen de leden van de D66-fractie of de Min is ter kan toel ichten 
wa t de stand van zaken is met betrekking tot het opzeggen van het 
Eurov ignetverdrag, waarb i j het Eurov ignet w o r d t verwerkt in de Mo to r r i j 
tu igenbelast ing voor v rachtwagens. Kan zij aangeven welke ontwikke
l ingen in de andere Eurov ignet landen op dit vlak plaatsvinden? 
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De leden van de D66-fractie vragen de Min is ter voor ts of zij kan aangeven 
welke andere ontwikke l ingen er in de Europese Unie plaatsvinden op het 
geb ied van pr i jsbeleid. Kan zij een update geven van de ontwikke l ingen 
op het gebied van European Electronic Toll Service (EETS)? 

II Reactie van de Minister 

Vragen van de leden van de VVD-fractie 

De leden van de VVD-fractie horen graag wat het oordeel van de Min is ter 
is omt ren t het Belgische voo rnemen . 

Elk land heeft de bevoegdhe id o m te beslissen over het invoeren van 
wegbepr i j z ing op het eigen g rondgeb ied , ook België. Dit d ient wel b innen 
de gestelde kaders van de Europese Unie te gebeuren. 
Ik ben ui teraard van men ing dat de u i twerk ing van de Belgische p lannen 
niet d iscr iminerend mag uitpakken voor inwoners van Neder land. Ik ben 
dan ook bli j dat de Europese Commiss ie scherp heeft gekeken naar de 
voor lop ige archi tectuur voor het wegenv igne t en heeft aangegeven dat 
het wegenv igne t niet mag zien op het vo l led ige wegennet . 

Kan de Minister aan de leden van de VVD-fract ie tevens aangeven wa t de 
hu id ige stand van zaken is met betrekking to t het Belgische wegenv ignet? 

Op 19 en 20 ju l i 2012 is de voor lop ige archi tectuur van een ki lometer
hef f ing voor voer tu igen boven de 3,5 ton (vrachtwagens) en een v ignet 
voo r voer tu igen onder de 3,5 ton goedgekeurd door de dr ie Belgische 
gewest reger ingen. Aans lu i tend heeft to t 15 oktober 2012 de marktconsul -
tat ie p laatsgevonden. De plannen zijn 18 oktober 2012 besproken met de 
Europese Commiss ie . In december 2012 is de archi tectuur van de 
k i lometerhef f ing voor v rachtwagens def in i t ief vastgeste ld . Over de 
archi tectuur van het wegenv igne t is geen besl issing genomen . De 
inwerk ing t red ing van het totale systeem van k i lometerhef f ing en 
wegenv igne t is voorzien in 2016. 

De voor lop ige archi tectuur voor het wegenv igne t gaat ervan uit dat het 
v ignet op het vo l led ige Belgische wegenne t van toepass ing is. Verder dat 
alle in België ingeschreven voer tu igen onder de 3,5 ton per def ini t ie 
gebru ik maken van een jaarv ignet en dat bu i ten landers een v ignet moeten 
kopen. 
Uit contact met de Vlaamse overheid is gebleken dat de precieze 
u i tvoer ing van het wegenv igne t momentee l w o r d t heroverwogen door de 
dr ie Gewestreger ingen, mede naar aanle id ing van het gesprek met de 
Europese Commiss ie . Er wo rden extra studies u i tgevoerd en er is geen 
beslui t genomen . Het is daarom nog niet duidel i jk we lke wegen onder het 
wegenv igne t zullen val len en het is niet bekend wanneer die duidel i jkheid 
w e l w o r d t gegeven. 

De leden van de VVD-fractie begr i jpen dat de Min is ter op 27 februar i 2013 
nog met haar Vlaamse col lega heeft gesproken over het Belgische 
voo rnemen . Wat was de inzet van de Min is ter bi j d i t gesprek en wa t was 
de u i tkomst , zo vragen deze leden. 

Ik heb op 27 februar i 2013 nog contact gehad met mi jn Vlaamse col lega 
Hilde Crevits, de Minister van Mobi l i te i t en Openbare Werken. Dit gesprek 
g ing onder meer over de Belgische plannen voor de invoer ing van een 
k i lometerhef f ing en een v ignet . In het gesprek is nader ingegaan op de 
wens van Vlaanderen dat ook Neder land een k i lometerhef f ing invoert , 
opdat Neder land en België h iermee gezamenl i jk kunnen optrekken, ik heb 
aangegeven dat Neder land niet voo rnemens is een k i lometerhef f ing in te 
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voeren en aandacht gevraagd voo r onze zorgen over de Belgische 
p lannen. 

Ziet de Minister het als een reële mogel i j khe id dat door de Europese 
Commiss ie het Belgische wegenv igne t w o r d t verboden en ziet de Min is ter 
mogel i jkheden o m het voo rnemen in Europees verband aan de orde te 
stel len, zo vragen de leden van de VVD-fract ie. 

Er zijn alt i jd mogel i jkheden o m het onderwerp in de EU aan de orde te 
stel len wanneer de Belgische p lannen niet in overeens temming zijn met 
het Europese kader. De Europese Commiss ie heeft in het Wi tboek Vervoer 
2011 aangegeven een voors tander te zijn van de pr incipes «de vervu i ler / 
gebruiker betaalt». Het Belgische voo rnemen is in ove reens temming met 
deze pr incipes. De Europese Commiss ie geeft de voorkeur aan een 
afstandgerelateerde hef f ing , maar ook een t i jdgerelateerde hef f ing 
(vignet) past b innen die pr incipes. 
De Europese Commiss ie heeft op 14 mei 2012 de «Mededel ing richt
snoeren v ignet l ichte part icul iere voer tu igen» gepubl iceerd. De Europese 
Commiss ie zal het Belgisch wegenv igne t toetsen aan de randvoor
waarden in deze mededel ing en zal t i jd ig aangeven indien (onderdelen 
van) de voornemens in str i jd bl i jken te zijn met het Europese recht. 
Aandachtspunten van de Commiss ie zijn de eenvoud ige verkr i jgbaarhe id 
van v ignet ten , de redeli jke ve rhoud ing tussen pri js en t i jdsduur die w o r d t 
doorgebracht in het desbetref fende land, de toegang to t in format ie 
hierover en een rechtvaardige en evenredige handhav ing . Een nat ionaal 
v ignetsysteem is vo lgens de Commiss ie in ove reens temming met de 
beginselen van non-d iscr iminat ie en evenred ighe id , als het past b innen de 
r ichtsnoeren die in de medede l ing w o r d e n gegeven. De ontwikke l ingen in 
België zijn bekend bij de Europese Commiss ie . Ik ga niet vooru i t lopen op 
het oordeel van de Europese Commiss ie in deze. 

De leden van de VVD-fractie vragen de Min is ter of de concrete pri js van 
het v ignet voor zowel v rachtvoer tu igen boven de 3,5 ton als voor 
part icul iere voer tu igen al bekend is. Zo niet, zo v ragen deze leden, 
wanneer verwacht de Minister deze in format ie we l voorhanden te 
hebben? 

Voor part icul iere voer tu igen onder de 3,5 ton w o r d t er u i tgegaan van dr ie 
verschi l lende v ignet ten : een jaarv ignet , een twee maandenv ignet en een 
t ien dagenvignet . De tar ieven zijn voora lsnog niet bekend. Voor een 
jaarv ignet w o r d t echter een pri js verwacht van ongeveer C 75-90, - . De 
ui teindel i jke hoogte hiervan zal mede afhangen van de def in i t ieve 
archi tectuur van het wegenv igne t . 
Voor de k i lometerhef f ing voor v rachtwagens w o r d e n de wegen ingedeeld 
in zones. Voor elke zone geldt een bepaald tar ief per afgelegde ki lometer. 
De concrete tar ieven zijn nog niet bekend. Het tar ief kan mede afhankel i jk 
w o r d e n van het t i jdst ip en de r i j r icht ing, maar ook van voer tu igken-
merken. Het is nog niet bekend, wanneer deze tar ieven duidel i jk zul len 
zi jn. 

De leden van de VVD-fractie constateren dat het Belgische wegenv igne t 
een lastenverzwar ing voor de Neder landse t ranspor tsector met zich 
meebrengt , te rw i j l deze sector het al zwaar heeft. Kan de Min is ter aan 
voo rnoemde leden aangeven wat haar inzet is o m deze nadel ige gevo lgen 
zo veel als mogel i jk te beperken? 

De t ransportsector is al uit andere landen bekend met de begr ippen 
k i lometerhef f ing , v ignet en to lwegen . België is voor Neder landse 
vervoerders een belangri jke bes temming en een belangr i jk t rans i to land 
voor goederenvervoer naar Frankri jk, Verenigd Koninkr i jk en Spanje. Met 
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een k i lometerhef f ing w o r d t de Neder landse expor t relatief duurder. Dit zal 
met name gevoeld kunnen w o r d e n door de kleine t ranspor teurs . Grote 
t ranspor teurs zijn naar ve rwach t ing beter in staat de eventuele kosten
st i jg ing door te berekenen aan hun k lanten. Daar staat tegenover dat de 
concurrent ieposi t ie van de Rot terdamse haven en andere havens zal 
verbeteren ten opzichte van de An twerpse haven. 

Voor zover een dergel i jke k i lometerhef f ing w o r d t ingevoerd op het 
Belgische wegennet zal deze gel i jkel i jk ge lden voor b innenlandse 
(Belgische) en bui ten landse t ranspor teurs , die daarmee met eenzelfde 
lastenverzwaring w o r d e n geconf ronteerd , zodat er geen sprake is van 
vers tor ing van het level p lay ing f ie ld . 
Voor vrachtwagens boven de 12 ton geldt nu al het Eurovignet . Bij 
invoer ing van een k i lometerhef f ing in 2016 zal België s toppen met de 
hef f ing van het Eurov ignet ingevolge het Eurov ignetverdrag. Belgische 
vrachtwagens die in Neder land, Denemarken, Zweden of Luxemburg 
gebruik maken van de sne lweg zul len echter nog steeds een Eurovignet 
moeten aanschaffen. 

Is er speciale aandacht voor de zorgen van de grensregio 's , in het 
b i jzonder Zeeland, zo vragen de leden van de VVD-fract ie de Minister. 

Ik begr i jp heel goed dat het Belgische plan voo r een wegenv igne t voor de 
zuideli jke provincies en in het b i jzonder Zeeuws Vlaanderen een addi t io
nele last met zich meebrengt . Er is sprake van een lastenverzwar ing voor 
w ie met enige regelmaat over de grens naar België gaat. Zoals eerder 
aangegeven is het momentee l niet helder of het wegenv igne t op alle 
Belgische wegen van toepass ing word t . 
In hoeverre de inwoners van Zeeuws-Vlaanderen een jaarv ignet moeten 
kopen of beter een andere keus kunnen maken is afhankel i jk van het 
ind iv iduele r i jpat roon, de woonp laa ts en of er sprake is van 
woon-werkverkeer over de grens. Voor s o m m i g e n zal het lonen vaker 
geb ru i k t e maken van de Westersche ldetunnel , te rw i j l anderen beter af 
zul len zijn met een v ignet voor langere duur. Ook voo r over ige inwoners 
van Neder land geldt ui teraard dat de a fweg ing we lk v ignet eventueel zal 
w o r d e n aangeschaft , a fhangt van de ind iv idue le omstand igheden en de 
aangeboden v ignet ten. 

Vragen van de leden van de PvdA-fractie 

De leden van de fractie van de PvdA verzoeken de Minister o m - in 
aanvul l ing op het an twoord op hun vragen h ieromtrent in het verslag 
schri f tel i jk over leg over de Transport raad d.d. 11 maart 2013 (Kamerstuk 
21 501-33, nr. 410) nader in te gaan op het contact dat er met de Vlaamse 
overhe id is geweest over de invoer ing van het V laamse wegenv ignet . 

Ik verw i js u naar mi jn an twoord op de vraag h ierover van de leden van de 
VVD-fractie. 

De leden van de fractie van de PvdA voorz ien negat ieve effecten van de 
maatregel voor de inwoners van de grensregio 's in Noord-Brabant , 
L imburg en Zeeland. Deze leden verzoeken de Min is ter nader in te gaan 
op de mogel i jkhe id o m compenserende maatregelen toe te passen voor 
inwoners van de grensregio 's. 

In België wo rd t nog hard gewerkt aan alle detai ls van de p lannen. In de 
eerstvolgende vergader ing van de werkgroep bepri jzen van de Benelux 
Unie zal de zorg voor de grensregio 's w o r d e n benoemd en zal gevraagd 
wo rden welke mogel i jkheden er eventueel zijn voor maatwerk voor de 
inwoners van deze regios. 

Tweede Kamer, vergaderjaar 2012-2013, 21 501-33, nr. 419 7 



De leden van de fractie van de PvdA vragen in het b i jzonder aandacht 
voor de posit ie van Zeeuws-Vlaanderen. Voor de inwoners van Zeeuws-
Vlaanderen is het - als het Belgische Wegenv igne t w o r d t ingevoerd -
namel i jk onmoge l i j k o m zonder betal ing Neder land te bereiken. De fract ie 
verzoekt de Minister o m nader in te gaan op de bi jzondere posit ie van 
Zeeuws-Vlaanderen in dezen. 

Ik verw i js u naar mi jn an twoord op de vraag over de grensregios van de 
leden van de VVD-fractie. 

De leden van de fract ie van de PvdA zijn van men ing dat er ongel i jkheid 
ontstaat (geen level p lay ing f ield) als Neder landse weggebru ikers moeten 
betalen voor het gebruik van het Belgische wegenne t en Belgen zonder 
kosten gebruik kunnen maken van het Neder landse wegenne t en 
verzoeken de Minister o m een reactie op d i t s tandpunt . 

Voor inwoners in de zuidel i jke provinc ies brengt het wegenv igne t een 
addi t ionele last met zich mee. Het klopt dat straks Neder landse bedri j fs
voer tu igen onder de 3,5 t on , die over de grens d iensten ver lenen, een 
extra last erbi j kr i jgen, terwi j l dat in de omgekeerde si tuat ie niet geldt voor 
een bedr i j fsvoer tu ig uit België. Zoals eerder aangegeven is het 
momentee l niet helder of het wegenv igne t op al le Belgische wegen van 
toepass ing word t . In België w o r d t nog hard gewerk t aan alle detai ls van 
de p lannen. 

De leden van de fractie van de PvdA verzoeken de Min is ter een s tandpunt 
uit te spreken over de d iscr iminerende aspecten van het Belgische 
Wegenv ignet voor bui tenlandse au tomob i l i s ten en in te gaan op de 
ui tspraken die experts van de Europese Commiss ie h ierover hebben 
gedaan. 

Binnen Europa geldt dat niet ged iscr imineerd mag w o r d e n tussen eigen 
inwoners en inwoners van de over ige EU-l idstaten. Uit over leg met de 
Vlaamse overhe id is gebleken dat DG MOVE (Directoraat-Generaal voor 
Mobi l i te i t en Transport van de Europese Commiss ie) in oktober 2012 
enkele opmerk ingen over de archi tectuur voor het wegenv igne t heeft 
gemaakt . Ten eerste zou het u i tgangspunt van het vo l led ige wegennet 
ingeperkt moeten w o r d e n , zodat vr i je doo rgang mogel i jk . Ten tweede 
moeten Belgen net als bui tenlanders kunnen kiezen tussen een jaarv ignet 
of een v ignet van beperkte duur. 
Ik ben ui teraard van men ing dat de u i twerk ing van de Belgische p lannen 
niet d iscr iminerend mag uitpakken voo r i nwoners van Neder land. Ik ben 
dan ook bli j dat de Europese Commiss ie scherp heeft gekeken naar de 
voor lop ige architectuur voor het wegenv igne t en heeft aangegeven dat 
het wegenv igne t niet mag zien op het vo l led ige wegennet . 

Vragen van de leden van de PVV-fractie 

Wat was het s tandpunt van de Min is ter en wa t was de u i tkomst van het 
gesprek tussen de Minister en de Vlaamse Min is ter van Mobi l i te i t en 
Openbare Werken? 

Ik verw i js u naar mi jn an twoord op de vraag h ierover van de leden van de 
VVD-fractie. 

De leden van de PVV-fractie vragen of de Min is ter bereid is o m de 
Neder landse belangen dusdanig te behar t igen dat bewoners van de 
grensprov inc ies, dagjesmensen en toer is ten, die sporadisch gebruik 
maken van het Belgische wegennet , niet onnod ig op kosten gejaagd 
w o r d e n . 
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Voor Neder landers de als toer isten andere landen bezoeken, is het een 
bekend fenomeen dat een v ignet moet w o r d e n aangeschaft . In die zin is 
het enige n ieuwe hieraan, dat het nu bij onze buren plaatsvindt . Voor 
inwoners in de zuideli jke provinc ies brengt het wegenv igne t een 
addi t ionele last met zich mee. In België w o r d t nog hard gewerk t aan alle 
detai ls van de p lannen. In de eerstvolgende vergader ing van de 
werkgroep bepri jzen van de Benelux Unie zal de zorg voor de grensregio 's 
wo rden benoemd en zal gevraagd w o r d e n welke moge l i j kheden er 
eventueel zijn voor maatwerk voor de inwoners van deze regios. 

De leden van de PVV-fractie vragen de Min is ter of zij bereid is o m in een 
mogel i jk vo lgend gesprek op te komen voor de belangen van de Neder
landse transportsector. Deze sector verkeert momen tee l in economisch 
zwaar weer en dergel i jke in i t iat ieven doen het herstel geen goed. 

Ui teraard bli j f ik het onderwerp ook in het ve rvo lg in de bi laterale 
contacten bespreken met mi jn Belgische col legas en zal daarbi j de 
zorgen delen die leven b innen Neder land voo r de grensregios en de 
transportsector. Verder w o r d t het onde rwerp zoals h iervoor opgemerk t 
ook geagendeerd in de werkgroep bepri jz ing van de Benelux Unie. 
Hieraan nemen alle drie gewesten van België, als ook de federale 
overhe id deel . Neder land heeft on langs gevraagd o m het p lannen van een 
vo lgende b i jeenkomst . 

Vragen van de leden van de CDA-fractie 

Nu de invoer ing daarvan het grensverkeer vergaand en nadel ig kan 
beïnvloeden vernemen de leden van de CDA-fract ie graag van de 
Minister : 

- Of de Minister zicht heeft op de sne lwegen en N-wegen welke onder het 
reg ime van het wegenv igne t komen te va l len. 

De voor lop ige archi tectuur voor het wegenv igne t gaat ervan uit dat het 
v ignet op het vo l led ige Belgische wegenne t van toepass ing is. Verder dat 
alle in België ingeschreven voer tu igen onder de 3,5 ton per def ini t ie 
gebru ik maken van een jaarv ignet en dat bu i ten landers een v ignet moeten 
kopen. 
Uit contact met de Vlaamse overheid is gebleken dat de precieze 
u i tvoer ing van het wegenv igne t momentee l w o r d t heroverwogen door de 
dr ie Gewest reger ingen, mede naar aanle id ing van het gesprek met de 
Europese Commiss ie . Er w o r d e n extra studies u i tgevoerd en er is geen 
beslui t genomen . Het is daa rom nog niet duidel i jk welke wegen onder het 
wegenv igne t zullen val len en het is niet bekend wanneer die duidel i jkheid 
we l w o r d t gegeven. 

- Welke tar ieven komen te gelden voor het gebru ik van deze wegen . 

Ik verwi js u naar mi jn an twoord op de vraag h ierover van de leden van de 
VVD-fractie. 

- Voor zover de Minister niet over deze in format ie beschikt: of de Minister 
t i jd ig voora fgaand aan def in i t ieve bes lu i t vo rming door de Belgische 
gewesten, deze in format ie zal opvragen zodanig dat nog discussie en 
onderhande l ing met de gewesten hierover mogel i j k is. 

De Vlaamse Minister-president Kris Peeters heeft op 10 apr i l j l . aange
geven dat er nog geen def in i t ieve bes lu i t vo rming heeft p laatsgevonden 
en dat opmerk ingen vanui t Neder land in de bes lu i t vo rming kunnen 
wo rden meegenomen. De Neder landse opmerk ingen w o r d e n ingebracht 
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in de Benelux werkgroep bepr i jzen, waar in alle 3 Gewest reger ingen en de 
federale overhe id van België ve r tegenwoord igd zi jn. 

- Wat de inzet van de Min is ter zal zijn o m de belangen van het Neder lands 
publ iek zoveel mogel i jk te d ienen en met name de belangen van het 
publ iek in de zuideli jke prov inc ies, die voor w a t betreft de gezond
heidszorg, onderwi js , cu l tuur en over ige voorz ien ingen vergaand zijn 
verv lochten met het Vlaamse gewest . 

Ui teraard bl i j f ik het onderwerp ook in het ve rvo lg in de bi laterale 
contacten bespreken met mi jn Belgische col legas en zal daarbi j de 
zorgen delen die leven b innen Neder land voor de grensreg io». Verder 
w o r d t het onderwerp ook geagendeerd in de werkgroep bepr i jz ing van de 
Benelux Unie. Hieraan nemen alle dr ie gewesten van België, als ook de 
federale overheid deel. Hier zal gevraagd w o r d e n welke moge l i j kheden er 
eventueel zijn voor maatwerk voor de inwoners van deze regios. 
Neder land heeft on langs gevraagd o m het p lannen van een vo lgende 
b i jeenkomst . 

- Of de invoer ing van het wegenv igne t op au tosne lwegen en een groo t 
deel van de N-wegen str i jd ig is met de verp l ich t ingen in het Benelux-
verdrag inzake vr i j personen- en handelsverkeer, tussen Neder land en 
België en tussen Neder land en Luxemburg waarb i j verpl icht gebruik moet 
wo rden gemaakt van Belgische to lwegen . 

Het Benelux-verdrag geeft geen verdergaande beperk ingen voo r de 
mogel i jke p lannen van België dan reeds krachtens het Europees recht van 
toepassing zi jn. 

De leden van de CDA-fractie wensen dat de Min is ter de belangen van het 
publ iek bij de Belgische to lp lannen actief behar t ig t en di t niet louter in 
handen legt van de Europese Commiss ie , die al leen op jur id ische basis 
toetst . Graag ontvangen deze leden hier een reactie op. 

Ik heb op 27 februar i 2013 nog contact gehad met mi jn Vlaamse col lega 
Hilde Crevits, de Minister van Mobi l i te i t en Openbare Werken. Dit gesprek 
g ing onder meer over de Belgische plannen voor de invoer ing van een 
k i lometerhef f ing en een v ignet . In het gesprek is nader ingegaan op de 
wens van Vlaanderen dat ook Neder land een k i lometerhef f ing invoert , 
opdat Neder land en België h iermee gezamenl i jk kunnen optrekken. Ik heb 
aangegeven dat Neder land niet voo rnemens is een k i lometerhef f ing in te 
voeren en aandacht gevraagd voo r onze zorgen over de Belgische 
p lannen. Ik verw i js u verder naar mi jn an twoord op de vraag van de leden 
van deze fract ie h ierboven over mi jn inzet voo r de belangen van het 
Neder landse publ iek. 

In het verslag schri f tel i jk over leg over de Transport raad d.d. 11 maart 2013 
(Kamerstuk 21 501-33, nr. 410) meld t de Min is ter dat zij de realisatie van 
het Belgische v ignet vo lg t , o m te voo rkomen dat Neder landers niet 
onevenred ig en of d iscr iminerend get ro f fen w o r d e n . Op welke wi jze geeft 
de Min is ter hier invul l ing aan, zo vragen de leden van de CDA-fract ie. 

Ik verw i js u naar mi jn an twoord h ierboven over contact met mi jn Vlaamse 
col lega. Verder wo rd t het onde rwerp ook geagendeerd in de werkgroep 
bepri jz ing van de Benelux Unie. 
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Vragen van de leden van de D66-fractie 

De leden vragen hierbi j aandacht voor twee specif ieke categor ieën: 
grensverkeer van inwoners uit regio's die grenzen aan België, en 
vakant iegangers die alleen op door toch t door België reizen, met 
daartussen een per iode waar in zij niet in België verb l i j ven. Kan de 
Min is ter aangeven wa t de komst van een elektronisch v ignet voor 
personenvervoer voor hen zal betekenen? 

Er is sprake van een lastenverzwar ing v o o r w ie met enige regelmaat over 
de grens naar België gaat. Voor de zuidel i jke prov inc ies en in het b i jzonder 
Zeeuws Vlaanderen brengt d i t een addi t ione le last met zich mee. Het is 
momentee l niet helder of het wegenv igne t op al le Belgische wegen van 
toepass ing word t . 
In hoeverre de inwoners van de zuidel i jke prov inc ies een jaarv ignet 
moeten kopen of beter een andere keus kunnen maken is afhankel i jk van 
het indiv iduele r i jpat roon, de woonp laa ts en of er sprake is van 
woon-werkverkeer over de grens. Voor Neder landers die als toer isten 
andere landen bezoeken, is het een bekend fenomeen dat een v ignet moe t 
wo rden aangeschaft , ook wanneer dit een door toch t betreft . In die zin is 
het enige n ieuwe hieraan, dat het nu bi j onze buren plaatsvindt . 

Kan de Min is ter al iets meer zeggen over welke v ignet ten er zullen komen , 
hoeveel deze zullen gaan kosten en voo r we lke wegen deze zullen gaan 
ge lden, zo vragen de leden van de D66 fract ie. Zo nee, heeft zij enig idee 
wanneer er hierover meer du ide l i jkhe id komt? 

Ik verwi js u naar mi jn an twoo rd op de vraag over de kosten van het v ignet 
van de leden van de VVD-fractie en naar mi jn an twoo rd op de vraag over 
de wegen van de leden van de CDA-fract ie. 

De leden van de D66-fractie vragen de Min is ter of zij de Kamer b l i jvend 
kan in formeren over de gevo lgen die de Belgische p lannen hebben voo r 
Neder landse automobi l i s ten en de logist ieke sector, en welke contacten zij 
daarb i j heeft met haar Belgische col lega. 

Vanzelfsprekend ben ik daartoe bereid als er n ieuwe ontwikke l ingen te 
melden zi jn. 

Voorts vragen de leden van de D66-fractie of de Min is ter kan toel ichten 
w a t de stand van zaken is met betrekking to t het opzeggen van het 
Eurov ignetverdrag, waarb i j het Eurov ignet w o r d t verwerk t in de Moto r r i j 
tu igenbelast ing voor v rachtwagens. Kan zij aangeven welke ontwikke
l ingen in de andere Eurov ignet landen op di t vlak plaatsvinden? 

Mede namens de Staatssecretaris van Financiën, kan ik u daarover als 
vo lg t in fo rmeren. 

Het Eurov ignet wo rd t in Neder land geheven in de v o r m van de Belast ing 
zware motor r i j tu igen (BZM). In het kader van de ve rminder ing van het 
aantal belast ingen en vereenvoud ig ing van de belast inghef f ing we rd in 
het Belast ingplan 2012 de BZM afgeschaft . Deze maatregel zou in werk ing 
t reden op een bij Minister ië le regel ing te bepalen t i jds t ip . Inmiddels is 
besloten de hef f ing voora lsnog te handhaven. In het regeerakkoord 
Rutte-ll is opgenomen dat het Eurov ignet verder zal w o r d e n toegespi ts t 
op schonere v rachtwagens. Daartoe is over igens aanpassing van het 
Eurov ignetverdrag noodzakel i jk. Dit is inmidde ls aangekaart bi j de andere 
Eurov ignet landen. 
België is voo rnemens in 2016 een k i lometerhef f ing voor v rachtwagens in 
te voeren en in dat kader de hef f ing van het Eurov ignet te beë ind igen. 
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